
Tímové práce v prvom ročníku na VŠMU boli určite veľmi velkým prínosom. Mali sme možnosť 
zdokonaľovať sa v praxi priamo pri natáčaní aj v postprodukcí. Učili sme sa pracovať v tíme, 
počúvať a rešpektovať jeden druhého. Rovnako ako sme mali možnosť spoznať kopu skveých 
ľudí, s ktorými možno budeme spolupracovať aj v budúcnosti.


Naučili sme sa pracovať aj pod časovým tlakom, čo verím že sa nám určite v budúcnosti tiež zíde 
tak isto ako mnohé iné skúsenosti, ktoré sme získali préve vďaka tímovkám.


Fotodokumentácia z tímoviek:


